
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 26. března  2014 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, prof. Bílek, dr. Musílek, doc. Musílek, doc. Bednařík, doc. Malíř, 
prof. Milková, doc. Tůma, doc. Hubálovský, dr. Kříž, Ing. Kostrová,  dr. Kühnová 

Hosté:  

Omluveni:  

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 
 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Proběhla schůzka k financování výstavby nové budovy, pan děkan jednal individuálně 

s vedením součástí. Výběrové řízení na stavební firmu bude vypsáno v nejbližších 

týdnech. 

 Počty přihlášek ke studiu na UHK nejsou příliš příznivé, počet uchazečů skokově mezi-

ročně poklesl.  

 Nový web UHK je možno si prohlédnout na adrese dev.uhk.cz. 

 Je nutno připravit koncepci nových forem propagace UHK i jednotlivých fakult. 

 

  

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Pan proděkan doc. Tůma oznámil, že běží výběrové řízení na GAČR, konec sběru dat za fakul-

tu je stanoven na 31. 3. 2014, přihlášky přijímá p. Vejvoda. Zakázky na SV již byly přiděleny, 

p. Vejvoda připraví DNS dle požadavků z podaných projektů, o změně čerpání v projektu je 

nutno podat písemnou žádost. 

Dr. Kříž vznesl připomínky k přidělování SV, podotkl, že projekty nebyly rozdělovány dle jed-

notného měřítka. K diskusi se přidal prof. Bílek a doc. Hubálovský, který konstatoval, že 

katedra informatiky nemá možnost získat pro doktorandy SV projekt, protože má studenty 

dr. studia vedené na PdF.  Pan děkan navrhl, že zkusí domluvit spolupráci s děkanem PdF. 

Pan proděkan doc. Tůma dále sdělil, že dne 15. 4. 2014 se bude konat druhý seminář CEPIN, 

a to v učebně C7 na nám. Svobody od 14:00 h.  

 

 

http://www.dev.uhk.cz/


K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek konstatoval, že v letošním roce máme velký propad přihlášek ke 

studiu. Konkrétní informace o stavu přihlášek byly zaslány vedoucím kateder. Vzhledem 

k tomuto poklesu studentů doporučuje promyslet úpravy strukturovaných seznamů tak, aby 

se výuka realizovala vždy pro více studijních oborů. Dále navrhl možnost provázat volitelné 

předměty napříč katedrami. Navrhuje vypsat druhé kolo na všechny fakultní studijní obory, 

kromě biologie. Informoval o možnosti individualizovaného studia pro nekvalifikované učite-

le, podrobnosti byly vedoucím kateder zaslány na email. Informoval o rozhodnutí MŠMT 

o udělení akreditace výuky v anglickém jazyce pro bakalářské studijní programy Aplikovaná 

matematika, Chemie a Fyzika. Navrhl vypsání přijímacího řízení do těchto oborů již pro příští 

akademický rok. Ohledně STAGu konstatoval, že data z FIS (kromě literatury) budou překlo-

pena k 1. 9. 2014. 

Dále oznámil plánované změny na studijním oddělení. Od dubna 2014 bude spravovat agen-

du doktorských studií p. Vejvoda.  

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 

Pan proděkan prof. Bílek sdělil, že dne 9. dubna 2014 od 15 hod. (předběžný plán je učebna 

C5 – místnost bude ještě upřesněna) bude uskutečněno setkání se studenty PřF na téma za-

hraniční výjezdy v akademickém roce 2014-15. V rámci setkání budou probíhat také 

prezentace studentů, kteří absolvovali studentskou stáž v zahraničí (Erasmus a výjezdy mimo 

EU). 

 

K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

Paní tajemnice Ing. Kostrová informovala, že zakázky na specifický výzkum, IGP - 35 a IRP 

jsou  již zavedeny. V minulém týdnu byli řešitelé informováni referentem pro vědu o přiděle-

ných číslech v systému Magion a o možnosti zahájení čerpání.  

Nyní, když jsou známy zakázky projektů, je možné provést sběr požadavků na výběrové řízení 

na laboratorní přístroje a zařízení. Termín pro tento sběr dat byl po dohodě stanoven na 

7. 4. 2014.  

Pro rozdělení institucionální podpory do zakázek vědeckých týmů je potřebné v termínu do 

9. 4. 2014 podat návrhy s názvy tří vědeckých týmů včetně jejich personálního obsazení. 

Dále informovala, že pokračuje intenzivní práce na finalizaci rozpočtu UHK. Čísla pro násled-

né sestavování rozpočtu fakulty se vyvíjejí příznivě.  

 

K bodu 6) – Různé 

 Dr. Kříž připomněl, že minulý týden proběhl seminář CTBT. Vznesl dotaz, zda by neby-

lo vhodné podobný seminář pořádat častěji, např. jednou měsíčně. 

 Pan děkan doc. Trojovský sdělil, že je potřeba vybrat pro panel Excelence dva pracov-

níky. Kolegium se shodlo, že navrženi budou dr. Bogusch a doc. Malíř za 

nejhodnotnější impaktované publikace v roce 2013. 



 Pan děkan doc. Trojovský informoval, že inzerát na obsazení pracovních pozic vyjde 

v Lidových novinách pravděpodobně v pátek 4. dubna 2014. 

 

 
Úkoly: 

1. Podávání projektů GAČR. 

Termín: do 31. března 2014       Kdo: vedoucí kateder   Komu:  p. Vejvoda 

 

2. Odevzdání vyplněných tabulek pro sběr dat do DNS – laboratorní přístroje. 

Termín: do 7. dubna 2014        Kdo: vedoucí kateder   Komu:  p. Vejvoda          

 

3. Návrhy 3 vědeckých týmů + členy jednotlivých týmů. 

Termín: do 9. dubna 2014       Kdo: vedoucí kateder   Komu:  doc. Trojovský                                                                                                       

                                                                                              

                                                                                                 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


